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OPENINGSTIJDEN 
Burgerzaken werkt alleen op 
afspraak.
Sociale Zekerheid Stadhuisplein 3,  
telefonisch bereikbaar  
09.00 - 17.00 uur

Archief Eemland
Eemplein 73 (Het Eemhuis,  
3e verdieping). Openingstijden 
en meer informatie:  
www.archiefeemland.nl

Wijkteams
Informatie over wijkteams voor 
zorg en ondersteuning:
www.amersfoort.nl/wijkteams 
of bel 14 033

Belastingen
Informatie over de 
gemeentebelastingen.
www.amersfoort.nl/belastingen 
of bel 14 033

Samenwerking tegen natuurbranden in de regio
Door langere periodes van droogte neemt het risico op natuurbranden toe, ook in de bossen rond 
Amersfoort. Daarom werkt de gemeente samen met de provincie Utrecht, de Veiligheidsregio 
Utrecht (VRU), acht andere gemeenten* en natuurorganisaties aan een gezamenlijke aanpak om 
natuur, inwoners en bezoekers beter te beschermen.

De Utrechtse Heuvelrug is een gebied waar 
natuur, wonen, zorg en recreatie dicht bij elkaar 
liggen. Juist daarom is het belangrijk om het 
gebied nu en in de toekomst veilig te houden. 
Uit onderzoek blijkt dat wegen, spoorlijnen en 
water op veel plekken goed te gebruiken zijn 
als natuurlijke grens om een natuurbrand af te 
remmen of te stoppen. Op sommige locaties, 
ook in Amersfoort, zijn extra maatregelen 

nodig. Denk aan het verwijderen van brandbare 
begroeiing of het aanplanten van loofbomen.
Dierenparken doen mee met onderzoek
Het onderzoek richt zich op bosrijke gebieden 
met veel bezoekers, zoals bij zorginstellingen, 
campings en dierenparken. Ouwehands 
Dierenpark in Rhenen en Dierenpark Amersfoort 
liggen allebei in zo’n omgeving en doen daarom 
mee aan het onderzoek.

Wat kunt u zelf doen?
Naast maatregelen in de natuur willen we ook 
inwoners en bezoekers beter informeren. U kunt 
bijvoorbeeld uw tuin brandveiliger maken. Kijk op 
www.vru.nl/natuurbrand voor handige tips, zoals 
het aanleggen van een ‘firewise’-tuin.

Ook komen er waarschuwingsborden bij 
recreatieplekken. Zo maken we samen het risico 
op natuurbrand kleiner.

* De negen gemeenten zijn: Amersfoort, Baarn, De 
Bilt, Leusden, Rhenen, Soest, Utrechtse Heuvelrug, 
Woudenberg en Zeist.

Denk mee over de vernieuwde aanpak woningnood in Amersfoort
De gemeente werkt aan een vernieuwde aanpak van de woningnood in Amersfoort. In 
het Omgevingsprogramma Volkshuisvesting staan de plannen voor de komende jaren. 
Wethouder Jeroen Bulthuis: ‘We willen dat Amersfoort een stad blijft waar iedereen prettig 
en betaalbaar kan wonen. Daarom kiezen we bewust voor betaalbare woningen en meer 
aandacht voor huisvesting van ouderen. Met dit programma zetten we een stevige stap 
naar een woonstad die voor iedereen toegankelijk is en blijft.’

In het programma staat dat bij nieuwbouw voortaan 67% van de woningen betaalbaar moet 
zijn. Daarvan is minimaal 35% sociale huur, maar er komt ook meer betaalbare koop en 
middenhuur. Daarnaast zet de gemeente in op het beter benutten van bestaande woningen. 
Bijvoorbeeld door woningdelen te stimuleren en doorstroming te bevorderen, zodat ouderen 
naar een kleinere woning kunnen verhuizen en gezinnen eerder een huis vinden.

Samen met partners werkt de gemeente ook aan leefbare wijken en duurzame nieuwbouw.

U kunt het volledige programma bekijken en uw mening geven tussen 18 augustus en  
26 september via www.amersfoort.nl/plannen-procedure. Uw mening helpt ons het 
programma nog beter te maken.

Natuurbrand in Soesterduinen. (foto: Gemeente Amersfoort)

Bouwplaats. (foto: Gemeente Amersfoort)

https://www.amersfoort.nl/wijkteams
https://www.amersfoort.nl/belastingen-en-woz
https://vru.nl/risicos-in-jouw-omgeving/natuurbrand/
https://www.amersfoort.nl/plannen-procedure
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Van de Stadsdichter

Geschreven door Tanja ter Brake voor Pride Amersfoort, voorgedragen op vrijdag 11 juli’25 bij de opening op het Sint Jorisplein en ‘s avonds op de Hof

Laat Je Niet Temmen
Hoe vang je in een gedicht alle kleuren 
van infrarood naar ultraviolet
en let erop 
stop er woorden in en letters 
vorm met het hele alfabet 
een nieuwe samenleving

Hoe maak je een gedicht 
waarin alles samenkomt 
en iedereen snapt 
dat alleen alles opgeteld
samen alles vormt

Dat we alles en iedereen nodig hebben
alles opgeteld
wees je bewust van wat je verteld wordt 
in een wereld met steeds meer geweld

Hoe hokjes ons langzaam omsluiten, benauwen
waar je niet zomaar mag houden van de mensen die je liefhebt 

Waar de hokjes ons verstikken
en alles draait om ikke, ikke, ikke 
en jij moet zus en jij moet zo 

Waar de hokjes en de lijnen 
steeds strakker om onze huid 
ons omsluiten

Via onze oren naar onze wangen 
waar we verdwijnen in de rechte lijnen 
die bepalen hoe je moet zijn, wat je aan mag, wie je bent

Hoe de lijnen via de nek 
langzaam ons hart bedekken 
hoe het vacuüm eruit wordt getrokken
hoe de lijnen nog strakker en strakker 
en spreek je je uit dan ben je woke dan ben je wakker 
en dat is blijkbaar iets slechts 

Hoe de hokjes en de lijnen 
je huid vertellen 
dat je die make-up beter thuis in het doosje kan laten 

Waar de lijnen steeds strakker om onze nek 
naar onze stembanden die kunnen trillen 
we willen ons wel uitspreken 
maar we durven het niet meer 

In donkere dagen 
stellen we geen vragen meer aan elkaar
vullen we in 

Heb oog voor de ander
reik je hand uit 
zet je hart open 
Als er mensen met vlaggen lopen
wees nieuwsgierig, wees benieuwd 
hee dat ken ik niet, hoe is dat voor jou?

In donkeren dagen 
stellen we geen vragen meer aan elkaar
vullen we in 

In Amerika worden mensen al geweerd met geweren 
laten we daar alsjeblieft van leren hier 
Anders vullen we in dat die ander 
door alleen zichzelf te zijn 
jouw vrijheid beperkt 
en dat, lieve mensen, let goed op, want dat 
is hoe fascisme werkt 

In deze Keistad is geen kleur overbodig 
in een steeds harder wordende wereld
zijn alle mensen 
kei- en keihard nodig 
om het zachter te maken 

En of je je scheert of niet 
haren laat groeien op plekken 
of ze juist met een hoofddoek wil bedekken 
laten we elkaar alsjeblieft laten en vieren 

Waarom zouden we elkaar in hokjes proppen
wat als we daar nou gewoon eens mee stoppen
we zijn toch allemaal homo sapiens

Mensen, die hier alleen even aanschuiven voor het feest
superleuk dat je er bent, je danst een pasje mee
je drinkt een biertje of twee(ëntwintig)
je hebt een mooie avond en besef 
voel die trots, je bent keihard nodig  
soms vraagt het leven lef 

Reik je hand uit, gooi je hart open 
en spreek je uit 

Draag je steentje, draag je keitje bij 
we hebben je hart nodig 

Want iedere keer dat er op het voetbalveld nog gescholden wordt met ‘homo’
en jij grijpt niet in, je zegt er niets van 
wordt een jongen op het veld verder de kast in geduwd 
levensliefde in de luwte gelegd 
iedere keer dat er niemand wat van zegt 

Zo lang mannenhand in hand 
worden bespot en bespuugd
en dat is nog altijd aan de hand 
laten handpalmen uiteindelijk los 
worden zoenen niet meer gegeven 
gaan mensen in schaduw leven 
als jij er niks van zegt 
je handen ervan aftrekt 
niet omkijkt, doorloopt, wast in onschuld 
zo lang is de Pride nodig 

Als je weet waarom de L voor de H komt 
of als je weet dat zelfmoord bij transgenders 
meer dan vijf keer vaker voorkomt 
Zo lang drag queens door taxi’s niet worden meegenomen 
en je als non-binair niet op sollicitatiegesprek mag komen 

Zo lang je hoort 
dat jij er niet hoort 
met een X in je paspoort 
er een kruis wordt gezet door je bestaan 
Zo lang zal de Pride door blijven gaan 
Zo lang een oude man in het bejaardentehuis 
de foto van z’n partner niet durft neer te zetten
moeten we blijven opletten 

We zijn met een heleboel het is een gevoel 
als je begrijpt wat ik bedoel – het zit in kleine dingen 
Hee love die glitters op je wang 
Zien jullie elkaar al lang?
Gewoon chill
zijn wie je wil

 we iedereen helpen herinneren 
dat er helemaal niets door een strot gedouwd wordt 
dat je juist een strottenhoofd hebt met stembanden die kunnen trillen 
die willen dat we ons uitspreken 
ga het gesprek aan, iedere ontmoeting kan een cadeau zijn 
om je wereld te openen 

Laten we trots zijn op onszelf 
en trots op elkaar 
Binnen en buiten je bubbel 
het klinkt zo dubbel
maar juist omdat we verschillen 
hebben we elkaar keihard nodig 

Laat je niet temmen 
leef volle bak
trek het pak aan dat je aan wilt 
en je nagels 
heb er lak aan 
strooi die glitters om je heen 
huppel dans zwaai 
draai een pirouette 
samen zetten we de tijd even stil 
precies op dit moment, op deze plek 

Wil je dansen, dans
laat je niet temmen 

Schraap de hokjes van je wang 
Scheur de lijnen van je lijf af 
gooi alle remmen los 
en wil je dansen, dans 

Want of je hier nou veel mensen 
of nog niemand kent 
we hebben je nodig met je alles 
we hebben je kei- en keihard nodig 
precies zoals je bent 

Tanja ter Brake is 
de stadsdichter van 
Amersfoort. Zij schrijft 
regelmatig over typisch 
Amersfoortse of actuele 
onderwerpen. Als 

kunstenaar is de stadsdichter vrij in 
onderwerpkeuze en de inhoud van 
haar werk. De gemeente is daarom niet 
verantwoordelijk voor wat zij schrijft.

(foto: Evelien Woldman)
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Volgende stap voor Skaeve Huse aan de Palestinaweg Oost
De gemeenteraad heeft op 15 juli ingestemd met het uitwerkingsvoorstel 
en het woonzorgplan voor het project Skaeve Huse. Daarmee gaat een 
nieuwe fase van start.

De komende maanden werkt de gemeente samen met betrokken partijen 
aan het ontwerp van de woonunits, het opstellen van het omgevingsplan 
en de voorbereiding van de omgevingsvergunning.

De gemeente verwacht in december 2025 het concept-omgevingsplan en 
de aanvraag voor de omgevingsvergunning tegelijk openbaar gemaakt. De 
omgevingsvergunning vraagt Omnia Wonen aan. In deze periode kunt u:
•  Een reactie indienen op het omgevingsplan.
•  Bezwaar maken tegen de aanvraag voor de vergunning.

De vergunningaanvraag is dan te vinden door postcode 3826 NB in te 
voeren op www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt.  
Meer uitleg over bezwaar maken staat op  
www.amersfoort.nl/vergunningen-inzien-en-bezwaar-maken. 

Na de periode van inspraak, legt de gemeente het plan inclusief een reactie 
op de binnengekomen reacties opnieuw voor aan de gemeenteraad.

Skaeve Huse in Rotterdam. (foto: Dutch Cabin Group)

Wat zijn Skaeve Huse?

Skaeve Huse zijn woonunits voor 8 tot 10 mensen die vanwege 
persoonlijke problemen moeite hebben om in een gewone 
woonomgeving tot hun recht te komen. Deze mensen hebben een 
prikkelarme woonplek nodig op enige afstand van een woonwijk 
met duidelijke regels en de juiste begeleiding. Daarom ontwikkelt de 
gemeente samen met zorgaanbieders en wooncorporatie Omnia Wonen 
dit plan voor Skaeve Huse in Over de Laak in Vathorst.

Samen met de buren verduurzamen? Nuttig én gezellig!
Amersfoortse woningen moeten toekomstbestendiger worden. Daarom is het belangrijk 
dat we isoleren en zelf groene energie opwekken. Voor veel huiseigenaren is dat nog best 
een zoektocht. Samenwerken met buren maakt dat leuker én makkelijker. Daarom start dit 
najaar de Buurt Energie Boost. Een training van vier workshops waarin u leert hoe u samen 
met uw buren een goed buurtplan maakt en dat ook uitvoert. Niet alleen bereikt u daarmee 
meer, het is ook gezelliger. 

De training wordt gegeven in de Energiehuiskamer in winkelcentrum Schothorst en bestaat 
uit vier work shops op maandag 15 september, woensdag 15 oktober, dinsdag 11 november 
en maandag 8 december). 

Tijdens deze workshops beantwoorden we vragen als: 
•  Wat leeft er in uw buurt en waar kunt u mee aan de slag?
•  Wat kunt u samen met uw buren doen om energie te besparen, op te wekken en te delen?
•  Wat zijn de ideeën van de gemeente voor uw buurt en wat betekent dit? 
•  Hoe maakt u een actieplan én betrekt u uw buren hierbij?

Direct aan de slag
De nieuwe kennis kunt u tussen de workshops door meteen toepassen in praktische 
opdrachten. Zo kunt u na de training meteen aan de slag met een duurzamere en gezelligere 
buurt. De training wordt gegeven door experts van Natuur en Milieufederatie Utrecht en 
Energie van Utrecht.
Elke buurt krijgt ook een warmte scan bij een woning die als voorbeeld kan dienen voor de 
buurt. Daarmee kunnen de bewoners direct aan de slag. 

Trainer Jessica Doorn vertelt: ‘Mensen weten zelf het beste wat hun buurt nodig heeft. Ik 
werk veel met groepen bewoners in de hele provincie. Als buren samenwerken, dan bereiken 
ze meer. Maar het kan ook geld schelen, bijvoor beeld als mensen samen hun isolatiemateriaal 
inkopen. Ik vind het leuk om groepen verder te helpen met hun eigen plannen. Ik zie ook vaak 
dat buren het gezellig met elkaar hebben en er veel sociale contacten aan overhouden.’

Aanmelden
Is de Buurt Energie Boost iets voor u? Deelnemen aan de cursus is gratis. Aanmelden kan nog 
tot 8 september door te mailen naar samenduurzaam@amersfoort.nl.

Aanvragen subsidie voor wijkactiviteiten vervroegd naar 1 september
De gemeente past de subsidieregeling Wijkactiviteiten door vrijwilligers vanaf €2500,- of door 
betaalde arbeidskracht(en) op een aantal punten aan. Inwoners en organisaties kunnen deze 
subsidie twee keer per jaar aanvragen. De eerste aanvraagronde is voortaan in september in 
plaats van oktober. Ook verandert de verdeling van het budget over de aanvraagronden en 
kunnen aanvragers eenvoudiger gebruik maken van een tussenrekening.

Door de regeling aan te passen, verbeteren we de praktische uitvoering en past de regeling 
beter bij de bedoeling ervan: het tegengaan van eenzaamheid en dat met name kwetsbare 
inwoners kunnen meedoen aan activiteiten.

Wat is er veranderd?
•  U kunt nu al in september een aanvraag doen voor activiteiten in 2026. Dat is een maand 

eerder dan voorheen. Zo weet u op tijd of u subsidie krijgt.
•  In deze eerste ronde is 90% van het budget beschikbaar. Wat overblijft, schuift door naar 

de tweede ronde in april 2026. U kunt in september een aanvraag doen voor het hele 
kalenderjaar.

•  U kunt kiezen of het geld op een andere rekening wordt gestort dan van uzelf. De 
rekeninghouder hoeft niet meer de aanvraag te doen

•  Voor wijkfeesten en festivals gelden vanaf nu extra voorwaarden.
•  Elke aanvraag krijgt een zogenoemd impactcijfer van het buurtbestuur. Zo wordt hun advies 

beter zichtbaar.

Aanvragen en informatie
U kunt de subsidie aanvragen van 1 tot en met 30 september 2025. In augustus en september 
zijn er online spreekuren waar u uw vragen kunt stellen. Meer informatie vindt u op  
www.amersfoort.nl/vanaf2500

Uitvoeren van een warmtescan. (foto: Gemeente Amersfoort)

Activiteit in de wijk. (foto: Gemeente Amersfoort)

https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt
https://www.amersfoort.nl/vergunningen-inzien-en-bezwaar-maken
https://www.amersfoort.nl/subsidieregeling-wijkactiviteiten-door-vrijwilligers-vanaf-eu-2-500-door-betaalde-arbeidskrachten-aanvragen
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Wegwerkzaamheden 
Hier vindt u informatie over wegen die geheel of gedeeltelijk zijn 
afgesloten. Omdat het werk aan de weg afhankelijk is van veel zaken, 
waaronder het weer, kan het zijn dat werkzaamheden eerder of later 
beginnen dan gepland. De meest actuele ontwikkelingen vindt u op 
www.amersfoort.nl/werkzaamheden.

Heeft u een tuin? Vraag gratis 
planten en een boom aan
Gemeente Amersfoort trakteert ook dit jaar op gratis planten. U 
kunt als inwoner van Amersfoort, Hoogland en Hooglanderveen een 
plantpakket en een boom aanvragen als u beschikt over een tuin. 

Het aanplanten van nieuw groen is een mooie aanleiding om tegels 
en ander steen uit de tuin te halen. Johnas van Lammeren (Wethouder 
Duurzame Leefomgeving): ‘Groen doet goed, leven in een groene wijk 
draagt bij aan gezondheid en een plezierige omgeving. In Amersfoort 
doen we dit samen; de gemeente de openbare ruimte en de inwoners 
en bedrijven hun eigen terrein. En om inwoners en bedrijven te helpen, 
geven wij dit jaar voor 10.000 adressen bomen en planten weg. Dus haal 
tegels uit die tuin en plant een boom of plant. Samen maken we de stad 
groen, goed voor mens, dier en klimaat!’

Gratis aanvragen: 
U kunt het beschikbare assortiment planten en bomen bekijken op 
www.amersfoort.nl/natuurlijk en de voorwaarden voor een aanvraag 
lezen. De aanvraag kunt u indienen zolang de voorraad strekt. Op=op!

Plaats    Werk/hinder    Wanneer   

Barchman Wuytierslaan (fietspad tussen 
Daam Fockemalaan en Heinsiuslaan)

Steeds delen afgesloten in verband 
met wegwerk. Omleiding staat 
aangegeven.

Tot en met 29 augustus

De Nieuwe Poort ter hoogte van nummer 
101 (de paralelweg voor Hogeschool 
Utrecht)

Kraan op de weg. Afgesloten voor 
alle verkeer.

24 juli

Dollardstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds een 
stukje afgesloten voor verkeer. We 
leiden het verkeer met borden om.

De laatste fase is eind juli 
klaar

Dollardstraat (tussen Merwedestraat en 
Berkelstraat)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 1 augustus

Friesestraat ter hoogte van nummer 13 Afgesloten voor doorgaand verkeer 24 juli

Kleine koppel ter hoogte van nummer 12-
14

Kraan op de weg. Afgesloten voor 
doorgaand verkeer.

15 augustus van 7.00 tot en 
met 13.00 uur

Olympus Afgesloten in verband met 
wegwerkzaamheden. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 28 november

Smallepad (fietspad) Afgesloten in verband met een 
evenement; Lepeltje Lepeltje Lokaal. 

25 augustus tot en met 2 
september

Sint Ansfridusstraat ter hoogte van 
nummer 52

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Van 4 tot en met 5 
september (8 september 
uitloop)

Vuursalamander Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 25 juli

Wolvenstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds een 
stukje afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met borden 
om.

De laatste fase is klaar in 
oktober

Zielhorsterweg, verkeer richting Ringweg 
Koppel (tussen Socratesstraat en 
Sonnetweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Van 28 juli 7.00 uur tot en 
met 30 juli 16.00 uur

Zielhorsterweg, verkeer richting station 
Schothorst (tussen Ringweg Koppel en 
Sonnetweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Van 28 juli 7.00 uur tot en 
met 30 juli 16.00 uur

Amersfoort maakt familiewonen in de achtertuin mogelijk
Wilt u dat uw ouder of kind tijdelijk op uw erf kan wonen, bijvoorbeeld omdat er nog geen passende woon-
ruimte beschikbaar is? Dat kan nu in de gemeente Amersfoort met familiewonen. Gemeente Amersfoort maakt 
het mogelijk om eerstegraads familieleden, zoals ouders en kinderen, tijdelijk in een aparte woonruimte in de 
achtertuin te laten wonen. Dit mag in een bestaand of nieuw bijgebouw voor een periode van maximaal tien jaar.

Met deze regeling speelt de gemeente in op de woningnood in de stad. Op deze manier maakt de gemeente 
extra woonruimte mogelijk in bepaalde situaties. Het kan gaan om ruimte voor bijvoorbeeld een ouder die 
dichter bij zijn kind wil wonen of een jongvolwassene die nog geen eigen woning kan vinden. Omdat de 
leefbaarheid in de wijk belangrijk blijft, gelden er duidelijke voorwaarden, zoals inschrijving op het woonadres 
en overleg met omwonenden. Commerciële verhuur is niet toegestaan.

Meer weten? 
Kijk op www.amersfoort.nl/familiewonen voor informatie en aanvragen.

Huiswerkbegeleiding op 
basisscholen: pilot van start
Vanaf het nieuwe schooljaar start een aantal basisscholen in Amersfoort 
met huiswerkbegeleiding op school. De gemeente ondersteunt dit 
initiatief zodat alle kinderen gelijke kansen krijgen. In totaal kunnen 20 
scholen meedoen. De pilot duurt twee jaar. Als de aanpak goed werkt,  
dan wil de gemeente deze begeleiding structureel mogelijk maken.

Leerlingen uit groep 7 en 8 kunnen wekelijks na schooltijd terecht in een 
‘huiswerkklas’ op hun eigen school. Deelname is gratis en voor iedereen die 
dat nodig heeft. In een rustige en vertrouwde omgeving krijgen kinderen 
hulp bij hun huiswerk en leren ze hoe ze kunnen plannen en studeren.

Waarom een nieuwe aanpak?
Tot nu toe kregen kinderen begeleiding via betaalde instituten. 
Ouders met een inkomen tot 150% van het sociaal minimum, konden 
gebruikmaken van een voucherregeling. Ouders kunnen maximaal vier 
keer een voucher van € 250,- aanvragen. Maar die aanpak werkte niet voor 
iedereen. De begeleiding sloot soms niet goed aan bij de lesstof en vroeg 
veel afstemming. Daarom start nu deze pilot. Tijdens de pilot blijft de 
voucherregeling beschikbaar.

Gelijke Kansen Alliantie
De Gelijke Kansen Alliantie (GKA) van het Ministerie van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap ondersteunt huiswerkbegeleiding op school met subsidie. 
De GKA werkt samen met scholen, gemeenten en maatschappelijke 
partners aan het verbeteren van kansengelijkheid in het onderwijs. 
Gemeente Amersfoort is hierbij aangesloten om samen werk te maken van 
gelijke kansen voor kinderen en jongeren. 

Toekomstfonds Duurzame 
Ontwikkeling is weer open
Het Toekomstfonds voor Duurzame Ontwikkeling 2025 is opnieuw 
geopend. Heeft u een goed idee dat bijdraagt aan hergebruik van afval 
en grondstoffen, energiebesparing of het opwekken van duurzame 
energie? Dan kunt u een aanvraag indienen tot en met 19 oktober 2025 
bij het Toekomstfonds Duurzame Ontwikkeling via  
www.amersfoort.nl/toekomstfonds. 

Met deze subsidieregeling ondersteunt gemeente Amersfoort al 
ruim tien jaar duurzame vernieuwende ideeën van ondernemers en 
inwoners. Het Toekomstfonds is bedoeld voor plannen die helpen bij 
de energietransitie of circulaire economie van Amersfoort. De subsidie 
is maximaal € 50.000,- per project en op basis van cofinanciering; u 
betaalt dan minimaal de helft van de kosten zelf. 

www.geldcheck033.nl

Boom weg 
bij mij in 
de straat?

Zó weet je ervan!
Wil je op de hoogte blijven van de 
ontwikkelingen in je wijk of buurt?  
Dat kan ook digitaal. Alles over 
vergunningen, plannen en voorschriften. 
Snel en eenvoudig, op elk moment van  
de dag slechts één klik verwijderd 
van de meest recente berichten.

www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt

Abonneer je op de e-mailservice

https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.amersfoort.nl/natuurlijk
https://www.amersfoort.nl/familiewonen
https://www.amersfoort.nl/toekomstfonds-voor-duurzame-ontwikkeling-2024-2027
https://www.geldcheck033.nl/
https://www.geldcheck033.nl/
https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt
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Vraag nu je  
gratis bomen en 
planten aan. 
Natuurlijk voor Amersfoort
amersfoort.nl/natuurlijk

https://www.amersfoort.nl/natuurlijk


Gemeente, politie, jongerenwerk en andere betrokken 
professionals werken hard aan het bestrijden en voorkomen van 
overlast, criminaliteit en onveiligheid in Amersfoort. Maar ook 
de veiligheidsambassadeurs, maatjes van Jack, deelnemers aan 
Burgernet en andere bewoners dragen veel bij aan veiligheid.

Burgemeestersgesprekken
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Hoe voelt iedere Amersfoorter zich thuis, veilig en gezien? 

Inwoners en andere mensen die meedoen in de stad kunnen 

hierover in gesprek met de burgemeester. Op deze pagina’s leest 

u hun ervaringen en die van de burgemeester zelf.

“Je kunt toch wel even lopen?”
Gezellig een hapje eten in de binnenstad. “Of ik even kon lopen om over de traptreden voor de deur het restaurant binnen 
te komen”, zegt Gijs van den Brink (46 jaar) uit Hooglanderveen. “Door een hersenbloeding twaalf jaar geleden, zit ik in een 
rolstoel. Ik wil mij net als andere Amersfoorters hier thuis voelen.” De thema’s inclusie en mobiliteit vindt hij belangrijk, dat 
iedereen onderdeel kan zijn van de samenleving. Het was voor Gijs de reden om mee te doen met de Burgemeestersgesprekken. 
“Ga een keer met mij in een rolstoel rijden door het centrum”, stelde hij voor aan de Burgemeester.

“Ik ben mobiel, ik ga zelf met de trein alle kanten op. Maar 
er zijn ook Amersfoorters die in een rolstoel zitten en het 
eng vinden en niet durven. Want in het centrum is het in 
een rolstoel niet te doen met al die ongelijke straatstenen. Je 
bent alleen maar aan het kijken waar je moet rijden om niet 
te vallen of iemand aan te rijden.” Gijs woont nu ruim twee 
jaar in Amersfoort. “Maar ik heb nog weinig genoten van de 
gevels van het mooie centrum. Ik zou willen dat mensen in 
een rolstoel niet denken: ‘ik ga maar niet naar het centrum 
van Amersfoort, dat is niet te doen’. Dan wordt je wereld heel 
klein. Dit is nog een opgave voor onze stad. Iedereen is zich 
er bewust van, maar toch is nog niet alles toegankelijk. Het is 
geen kritiek, maar een feit.”

“De burgemeester is ook maar een mens”
Gijs was met vier andere Amersfoorters in het gesprek. “De 
onderwerpen lagen erg dicht bij elkaar. Hierdoor konden we 
goed echt goed praten en er ontstond een interessant gesprek 
met ideeën. Twee hadden kinderen met een beperking, een 
was aan het re-integreren na een lange periode van ziekte en 
de ander wilde praten over het parkeerbeleid. 

Iedereen kon zijn mening geven, het voelde heel veilig. De 
burgemeester luisterde goed en iedereen kreeg de ruimte. Hij 
dacht na en reageerde niet gelijk, hij was echt betrokken. Het 

kwam niet over als ‘een moetje’. De burgemeester is ook maar 
een mens, maar wel met een belangrijke invloedrijke rol in de 
omgeving. Als je dan iets wilt bereiken als inwoners, moet je 
het wel echt neerzetten en je goed voorbereiden. Met een lach 
bereik je meer. 

Hij bevestigde het punt wat ik inbracht en vond ook dat de 
gemeente nog wel meer kon doen aan toegankelijkheid voor 
mensen met een beperking. Op mijn vraag om een keer samen 
in een rolstoel te rijden door het centrum, antwoordde hij dat 
hij dit al een keer deed met een andere Amersfoorter. Dit vind 
ik goed van hem, hij luistert en doet het dan ook. Misschien 
is het leuk om iets anders met hem te doen. De boten van de 
waterlinie zijn ook niet rolstoeltoegankelijk bijvoorbeeld.”    

Praat met hem
“Ik vond het gesprek super, ik was ontspannen en belde na het 
gesprek gelijk mijn vrouw. Ik kreeg er energie van en vond het 
fijn om te horen wat er speelt bij inwoners. Wij konden ons 
verhaal doen. Dit voelde niet als iets om alleen reclame mee 
te maken. Als jij een mening hebt, kun je over de gemeente of 
burgemeester praten. Maar je kunt ook met hem praten en 
het gesprek aangaan. Of er concreet wat mee gebeurt, is een 
tweede. Maar dat hoeft ook niet vind ik. In ieder geval is er een 
wederzijds gesprek waarin hij naar je luistert.”

“Mensen oordelen sneller”
“Als de buurman vroeger tegen de buurjongen zei: ‘ruim de troep even op die je op straat 
gooit’, gebeurde dit meestal. Nu krijgt hij een grote mond terug en staat ‘s avonds ook nog 
de vader op de stoep”, zegt Jennie Harmelink (61 jaar). “Polarisatie was er altijd al in de 
samenleving. Maar nu is het harder.” Jennie ging met de burgemeester in gesprek.

Vanuit de Protestantse Kerk ondersteunt 
ze vrijwilligers van kerken die inwoners van 
Amersfoort helpen bij kortdurende vormen 
van nood. “We helpen vaak mensen die 
vastlopen in het spinnenweb van instanties 
en organisaties, bijvoorbeeld omdat ze 
geldproblemen hebben. Of we helpen bij 
praktische taken, zoals de boodschappen 
doen. Als diaconaal opbouwwerker ben ik 
een netwerker en werk ik samen met andere 
maatschappelijke organisaties en met de 
andere kerken in Amersfoort.”

Wij tegen zij
Ze zag de oproep om met de burgemeester 
in gesprek te gaan in de krant. “Ik dacht: ‘Dat 
worden misschien zinvolle gesprekken, daar 
wil ik ook wel mijn bijdrage aan leveren’. De 
uitnodiging dat de burgemeester zoekt naar 
verbinding, raakte mij. Een gesprek met de 
burgemeester gebeurt weinig en is uniek.

Het was mooi om met mensen aan tafel 
te zitten die allemaal betrokken zijn bij 
Amersfoort. Er waren inwoners en mensen die 
werken voor maatschappelijke organisaties in 
Amersfoort. Ik wilde bespreken dat mensen 
sinds corona sneller oordelen en dat het 

vaker gaat over ‘wij tegen zij’. Mensen vinden 
overal iets van, schelden op sociale media en 
verheffen ook vaker hun stem.” 

Zoals vroeger
“Ik wilde ook zeggen dat de gemeente zelf 
ook soms te veel wil in de wijken. Er zijn 
te veel systemen, beleid, verplichtingen, 
activiteiten, subsidies en projectleiders. Ik 
zou de ‘wijkopbouwwerker’ terug willen zien, 
zoals vroeger. Iemand die dichtbij inwoners 
staat, hen kent en in hun persoonlijke wereld 
stapt. Mensen moeten het vertrouwen weer 
een beetje terugkrijgen in de gemeente. 
Gesprekken zoals deze met de burgemeester 
vind ik van waarde. Want het gaat over 
hoe we de verbinding tussen mensen in 
wijken en het omzien naar elkaar kunnen 
versterken. Maar er waren veel emoties bij 
anderen tijdens het gesprek, waardoor we 
hier niet aan toekwamen. 

Anderen spraken hun angsten uit en deelden 
hun verdriet. Het ging bijvoorbeeld over het 
parkeerbeleid en zorgen over de toename 
van geweld en onrust. Een mevrouw deelde 
dat zij werd aangesproken en uitgescholden 
in een supermarkt. Zij had hier echt last van 
en deelde dit met de burgemeester. Er moet 
veel meer respect terugkomen op straat. Ik 
merkte dat de burgemeester de ruimte gaf 
aan de mensen om zich uit te spreken. Hij 
kwam professioneel en betrokken over.”

Wat nu?
“Toch hoopte ik misschien meer dat ik 
zijn mening zou horen, een persoonlijkere 
inbreng. Ik ging wel met een wat dubbel 
gevoel naar huis, wat gaat hier nu mee 
gebeuren? 
Deze mensen stapten echt uit hun 
comfortzone, waren eerlijk en emotioneel. 
Ik heb het idee dat er nog geen concreet 
antwoord is gegeven op die vraag. Als de 
gemeente daar niks concreets tegenoverstelt, 
dan kun je je afvragen: hebben deze 
gesprekken bijgedragen aan meer 
vertrouwen of aan meer wantrouwen? Ik ben 
heel erg benieuwd aan welke mogelijkheden 
de burgemeester zelf denkt, wat zijn nu wel 
goede mogelijkheden die zorgen voor meer 
verbinding in Amersfoort. Hoe ziet hij dit 
persoonlijk voor zich? Wat is zijn droom?

Of ik zelf burgemeester zou willen zijn? 
Misschien, maar dan van een klein dorpje of 
gemeente. Dan heb je veel meer persoonlijk 
contact. Bij huiskamers langsgaan of 
sparren met alle wijkagenten, daar hou ik 
bijvoorbeeld van. Als mensen boos naar me 
doen zou ik er moeite mee hebben. Mijn 
droom is een barmhartige samenleving, 
waarin we ons verbinden vanuit het 
hart. Waarin we elkaar normaal kunnen 
aanspreken op ons gedrag. Hier geloof ik in.”

Jennie Harmelink. (foto: Gemeente 
Amersfoort)

Gijs van den Brink. (foto: Gemeente Amersfoort)
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Lucas Bolsius over de burgemeestersgesprekken:

Ontmoeten en verbinden
Met elkaar in gesprek en je best doen om de ander te begrijpen. Het is in een wereld vol sociale 
media, oorlogen en een onrustige politiek in Den Haag niet voor iedereen er makkelijker op 
geworden. Burgemeester Lucas Bolsius: “We moeten elkaar wel durven ontmoeten. Het raakt 
me als mensen zich eenzaam voelen of ongelijk behandeld door de overheid. Als mensen 
lijnrecht tegenover elkaar komen te staan of in het eigen gelijk verdwijnen. Als burgemeester 
voel ik een taak om mensen bij elkaar te brengen. Ook voor de toekomst van de stad.” Uit dit 
idee ontstond de burgemeestersgesprekken. Iedereen mocht zich aanmelden om zorgen en 
gevoelens te delen.

“Door polarisatie ontstaat er meer zwart-wit denken: mensen denken het is het een of het 
ander”, merkt Bolsius op. Mensen luisteren minder naar elkaar, hebben minder begrip voor 
elkaar en zo ontstaat meer verdeeldheid. “In Amersfoort zie ik dit soms terugkomen op sociale 
media. Ook Amersfoorters komen wel eens vast te zitten in een tunnelvisie. Hoe help je elkaar 
om uit je eigen gelijk te stappen? De ontmoeting is een goede eerste stap.’’ 

Grijstinten
Bolsius is van mening dat je de ander beter leert begrijpen wanneer je uit die bubbel stapt. 
“Elkaar ontmoeten in de grijstinten”, noemt hij dit. “Moeilijke gebeurtenissen in het leven 
maken ons kwetsbaar. Ook ik heb teleurstellingen in mijn leven meegemaakt.” Voor heel veel 
mensen is hij ‘de burgemeester’. “Daar is er maar één van in de stad. Maar je ontmoet elkaar 
uiteindelijk vooral als mens. Tijdens het boodschappen doen kom ik ook veel Amersfoorters 
tegen. Als ik dan een klein stapje naar voren doe, dan ontstaat er iets. Zet zelf ook eens dat 
stapje naar voren: het levert vaak een mooi gesprek op. Het zijn een paar minuten in de 
supermarkt of op de fiets, daarna sla ik links- of rechtsaf en gaan we weer verder waar we mee 
bezig waren. Maar toch gebeurt er wat, we maken contact en dat neemt de ander mee.”

Samenleven in verschillende werelden
“De burgemeestersgesprekken vinden plaats in een kleine setting met mensen die verbonden 
zijn met Amersfoort. Maximaal acht, zodat iedereen aan het woord kan komen. Er ontstaat 
altijd iets bijzonders: zorgen, ideeën en meningen over allerlei onderwerpen. Niet alleen 
richting mij, maar ook naar elkaar.”

Door de gesprekken krijgt hij mensen aan tafel die elkaar vaak nog niet kennen. “Als veel 
verschillende werelden samenkomen, ontstaat in die ontmoeting ter plekke onderlinge 
verbinding. Ieder met zijn eigen zorgen, ideeën en mening. Er zijn genoeg Amersfoorters die 
langs elkaar heen leven, maar juist wíllen samenleven. Dit is een gevoel wat iedereen deelt. Het 
is fijn om van elkaar te horen en elkaar te leren begrijpen. Het geeft mij nieuwe inzichten in de 
problemen die inwoners ervaren. Dit neem ik mee in mijn dagelijkse werk. Zo kwam ik erachter 
dat het inchecken in het openbaar vervoer niet toegankelijk is voor iedereen. Dit probleem heb 
ik besproken met de wethouder. Als ik daar iets in kan betekenen, dan doe ik dat.”

Geef onduidelijke taal door
We vinden het belangrijk dat onze teksten duidelijk zijn. We trainen medewerkers om begrijpelijke teksten 
te schrijven. Ziet u toch een onduidelijke tekst? Geef het door! Zet een cirkel om de tekst die niet duidelijk is. 
Maak een foto of een kopie en geef het aan ons door. 

Dat kan via
•  WhatsApp (u kunt een foto meesturen):  06 57 50 53 02
•  e-mail: taal@amersfoort.nl
•  post: afdeling PCA, Antwoordnummer 211, 3800VB Amersfoort (geen postzegel nodig)
•  afgeven bij de receptie van het stadhuis

Wilt u dat wij u bellen over de inhoud van de brief, geef dan ook uw telefoonnummer door.
Meer informatie: kijk op www.amersfoort.nl/taal. 

(foto: Gemeente Amersfoort)

Praat mee
Deel ook uw ideeën en zorgen met andere stadsgenoten in een 
gesprek met de burgemeester. Kijk voor meer informatie, de 
eerstvolgende mogelijkheden en om u op te geven op  
www.amersfoort.nl/burgemeestersgesprekken of scan de qr-code.  
Of stuur een e-mail naar burgemeester@amersfoort.nl. En praat mee!

Burgemeester Lucas Bolsius (foto: Gemeente Amersfoort).

https://www.amersfoort.nl/meld-onduidelijke-taal
https://www.amersfoort.nl/gesprek-met-de-burgemeester
https://www.kleinmaargroot.nl/
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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

 Nieuws van de gemeente Amersfoort

Terugblik De Raad 8 en 15 juli    

Kadernota 2026-2029, ontwikkeling Leusderweg, Skaeve Huse en 
zwembad Hoogland

De gemeenteraad kwam op 8 en 15 juli bijeen voor De Raad. De Kadernota 2026-2029 stond op beide data op de 
agenda. Op 8 juli debatteerde de raad over de kadernota en op 15 juli stelde de raad de kadernota vast. Daarnaast 
nam de raad op 8 juli afscheid van raadslid Reinier Polinder (ChristenUnie) en werd Ariena van Wendel de Joode 
toegelaten en beëdigd als nieuw raadslid. Op 15 juli ging de raad akkoord met een uitwerkingsvoorstel voor een deel 
van de Leusderweg en voor de komst van Skaeve Huse in Vathorst. Ook besloot de raad dat het pupillenveld van 
voetbalvereniging Hoogland de voorkeurslocatie wordt voor het nieuwe zwembad Hoogland.

Actualiteitenraad 8 en 15 juli  

Zorgen over wachtlijsten jeugdzorg en nieuwe asielwet. Vragen over openbaar plaatsen brief inwoner

Bij de Actualiteitenraad kunnen raadsleden en 
buitengewoon fractieleden vragen stellen aan het college 
over actuele onderwerpen die niet op de agenda van Het 
Besluit staan. Tijdens de editie van 8 juli kwamen twee 
onderwerpen aan bod. Eerst ging het over specialistische 
jeugdzorg door MetMaya. Daarna spraken de raad en het 
college over de nieuwe landelijke asielwetten. Op 15 juli 
stelde raadslid Hans van Wegen (BPA) vragen over het 
openbaar maken van een brief van een inwoner.

De raadsleden Maaike Varwijk (Amersfoort2014), Wouter van 
Schagen (D66), Hanske-Mulder van Maanen (ChristenUnie), 
Rachida Issaoui (PvdA) en buitengewoon fractielid Bea van 
de Bovenkamp (Partij voor de Dieren) stelden vragen over 
de specialistische jeugdhulp die MetMaya sinds januari 
2024 verzorgt voor de regio Amersfoort. De vragen gingen 
onder andere over de wachtlijsten, de samenwerking met 
huisartsen en wijkteams, de evaluatie van MetMaya en 
signalen dat jongeren van bijna 18 jaar geen hulp krijgen. 
Wethouder Nadya Aboyaakoub-Akkouh gaf namens 
het college antwoord. Ze zei dat er later ook nog een 
schriftelijke reactie komt met extra uitleg en antwoorden op 
openstaande vragen.

Grote verandering in de jeugdzorg 
De wethouder vertelde dat er in de regio Amersfoort 
sinds januari 2024 één hoofdaanbieder voor 
specialistische jeugdzorg is in plaats van 250 verschillende 
jeugdhulpaanbieders. Deze verandering noemde zij een 
“nieuwe en omvangrijke transformatie”. Ze zei dat de 
wachtlijst iets korter wordt en er extra aandacht is voor 
jongeren die het hardst hulp nodig hebben. Ook vertelde 
zij dat huisartsen 74 procent van de doorverwijzingen naar 
MetMaya doen, terwijl het wijkteam betrokken zou moeten 
worden. Volgens de wethouder weten niet alle huisartsen 
wat het wijkteam doet en is het belangrijk dat de rol van het 
wijkteam meer bekendheid krijgt.

MetMaya is de hoofdaanbieder voor specialistische jeugdzorg 
in de regio Amersfoort (foto: Unsplash).

Het contract met MetMaya duurt negen jaar. De wethouder 
legde uit dat het gaat om drie jaar, met twee keer de 
mogelijkheid om drie jaar te verlengen. Voor elke verlenging 
komt er een evaluatie. De eerste evaluatie wordt dit najaar 
uitgevoerd.

Geen kind tussen wal en schip
Over de signalen dat jongeren van 16,5 tot 17 jaar geen hulp 
krijgen van MetMaya, omdat de wachtlijsten lang zijn en de 
jongeren bijna 18 jaar zijn, zei de wethouder: “Geen kind en 
geen enkele jongere mag tussen wal en schip vallen.” Ze vindt 
dat het niet uit mag maken onder welke wet een jongere 
hulp krijgt. De wethouder vertelde dat het beter organiseren 
van de hulp aan jongeren van rond de 18 jaar onderwerp van 
gesprek is met MetMaya.

Asielwetten en woningnood
Een tweede onderwerp was de nieuwe landelijke 
asielwetgeving. De fractie van de SP had vooral vragen bij 
het zogeheten amendement Mooiman dat de Tweede Kamer 
begin juli heeft aangenomen. Door dit amendement krijgen 
statushouders (asielzoekers met een verblijfsvergunning) 
geen voorrang meer bij de toewijzing van een sociale 
huurwoning.   
Raadslid Hugo Kruyt (SP) vroeg zich onder andere af welke 
mogelijkheden het college heeft om in de praktijk niks met 
dit amendement te hoeven doen. Hij stelde het college voor 
om in te zetten op 40 procent sociale huur bij nieuwbouw, 
een percentage dat ook de Woonbond adviseert. Dat is hoger 
dan wat Amersfoort nu hanteert (35 procent). Door deze 
verhoging, zei Kruyt, worden groepen woningzoekenden 
niet meer “tegen elkaar uitgespeeld.” Ook de fracties van 
GroenLinks, ChristenUnie, PvdA, DENK en D66 spraken zich 
uit tegen de wet die de Tweede Kamer heeft aangenomen. 
Door deze wet wordt het bijvoorbeeld strafbaar om hulp 
te bieden aan mensen die ongedocumenteerd zijn en 
van wie de verblijfsstatus is afgelopen. Raadslid Bram 
Leeuwenkamp (GroenLinks) noemde dit “een frontale aanval 
op medemenselijkheid.” “Er wordt gesproken over illegalen. 
Maar geen mens is illegaal.” Hij riep iedereen op “niet mee 
te gaan in deze retoriek.” Ook waarschuwde hij dat mensen 
zonder papieren zich in verschillende gemeenten nu al 
terugtrekken uit de samenleving, en dat zelfs sommige 
kinderen niet meer naar school durven. Hij wilde weten of 
Amersfoort de nieuwe wet, mocht die ook door de Eerste 
Kamer worden aangenomen, gaat handhaven.

De genoemde fracties vroegen het college om zich samen 
met de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) uit 
te spreken tegen de plannen. Wethouder Jeroen Bulthuis 
reageerde dat het college sluit zich aansluit bij de oproep 
van de VNG richting de Eerste Kamer om de wet niet aan te 
nemen. Volgens hem maakt het voorstel het huisvesten van 

statushouders vrijwel onmogelijk en gaat het zelfs in tegen 
de Grondwet.

Handhaving onderaan het lijstje
Ook burgemeester Lucas Bolsius sprak zich uit. Hij riep op tot 
kalmte, maar ook tot barmhartigheid: “We helpen mensen 
omdat ze geholpen moeten worden en lopen er niet langs.” 
Hij herinnerde eraan dat Amersfoort tijdens de Eerste 
Wereldoorlog 19.000 Belgische vluchtelingen opving, op een
bevolking van 25.000 mensen. Ook nu wil het college, zei hij, 
mensen “met of zonder papieren” blijven helpen. Daarnaast 
gaf hij aan dat, mocht de Eerste Kamer de wet vaststellen, hij 
als burgemeester de schaarse politiecapaciteit zo zal inzetten 
dat handhaving op deze wet helemaal onderaan het lijstje 
komt. Daarmee zei hij eigenlijk dat mensen in Amersfoort 
zich geen zorgen hoeven maken. “Ik sta voor een samenleving 
met een Grondwet, medemenselijkheid en barmhartigheid.”

De burgemeester gaf aan dat de handhaving op de nieuwe wet 
geen prioriteit zal krijgen (foto: Simon Lamme). 

Openbaar maken brief inwoner
Op 15 juli vroeg raadslid Hans van Wegen (BPA) aan de 
griffie waarom een brief van een inwoner niet openbaar 
was gemaakt, terwijl de inwoner dat nadrukkelijk had 
gevraagd. Maarten Flikkema, voorzitter van het presidium, 
reageerde. Hij vertelde dat de brief openbaar is gepubliceerd 
in het raadsinformatiesysteem, omdat de inwoner dat had 
gevraagd. Wel is er vanwege de AVG (een wet die de privacy 
van mensen beschermt) en Woo (een wet die zegt dat de 
overheid zo transparant mogelijk moet zijn) voor gekozen om 
de persoonsgegevens te lakken. Ook verwees Flikkema naar 
het Reglement van Orde met regels over het publiceren van 
brieven van inwoners. Dat reglement is vastgesteld door de 
raad. “Als de raad vindt dat in dit geval, of in het algemeen, 
persoonsgegevens wel openbaar moeten worden gemaakt, 
dan is dat een besluit van de raad.” 
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Raadsvergadering Het Besluit 8 en 15 juli

Scan deze QR-code om 
De Raad van 8 juli via 
Politiek Portaal terug 
te kijken en om alle 
raadsvoorstellen en 
andere stukken te lezen.

Scan deze QR-code om 
De Raad van 8 juli via 
YouTube terug te kijken.

Scan deze QR-code om 
De Raad van 15 juli via 
Politiek Portaal terug 
te kijken en om alle 
raadsvoorstellen en 
andere stukken te lezen. 

Scan deze QR-code om 
De Raad van 15 juli via 
YouTube terug te kijken.  

<<

<<

<<

<<

Informatie over de vergaderingen

Bij Het Besluit op 8 juli waren 35 van de 39 raadsleden aanwezig. Christian van Barneveld (Partij 
voor de Dieren), Youssef El-Messaoudi (GroenLinks), Jan de van der Schueren (CDA) en David van 
Swol (CDA) waren afwezig.

Reinier Polinder (ChristenUnie) was aanwezig tot 16.15 uur. Ariena van Wendel de Joode 
(ChristenUnie) was aanwezig vanaf 16.16 uur. Kees Kraanen (VVD) was aanwezig tot 17.28 uur, 
Tahsin Bülbül (DENK) en Natanja Vreugdenhil (Partij voor de Dieren) tot 21.32 uur, Hugo Kruyt 
(SP) tot 22.02 uur, Hanske Mulder-van Maanen (ChristenUnie) tot 22.07 uur en Hans van Wegen 
(BPA) tot 22.19 uur. 

Bij Het Besluit op 15 juli waren 36 van de 39 raadsleden aanwezig. Rachida Issaoui (PvdA), Jan de 
van der Schueren (CDA) en David van Swol (CDA) waren afwezig.

Hans Lemain (VVD) was aanwezig vanaf 16.06 uur, Kees Kraanen (VVD) vanaf 16.47 uur en 
Wouter van Schagen (D66) vanaf 17.59 uur. Hugo Kruyt (SP) en Tom van Lamoen (Amersfoort 
voor Vrijheid) waren aanwezig tot 18.00 uur.

Op deze pagina’s leest u een beknopte terugblik op een aantal onderwerpen waarover de 
raad een besluit nam. Voor een volledige weergave van de behandeling van alle onderwerpen, 
de stemverklaringen en de reactie van het college, verwijzen we u naar de uitzendingen van 
de vergaderingen en de schriftelijke verslagen. De vergaderstukken (zoals raadsvoorstellen 
en moties en amendementen), de schriftelijke verslagen en de besluitenlijsten vindt u op 
amersfoort.raadsinformatie.nl (Politiek Portaal). U kunt de vergaderingen daar ook terugkijken. 
Daarnaast kunt u de vergadering terugkijken via YouTube.   

Verschil tussen 
amendement en motie

Met een amendement kan de raad een 
raadsvoorstel laten wijzigen. Het is een 
wijzigingsvoorstel. Met een motie doet 
de raad een verzoek aan het college. 
Dit kan bij een raadsvoorstel horen, of 
over een willekeurig onderwerp gaan. 
De raad neemt een amendement of 
motie aan als de meerderheid van 
de raad voor stemt. Als de raad een 
amendement aanneemt, dan wordt 
het oorspronkelijke raadsvoorstel 
aangepast. Over dat gewijzigde voorstel 
neemt de raad vervolgens een besluit.   

Raadslid Reinier Polinder (ChristenUnie) neemt afscheid, Ariena van Wendel de Joode volgt hem op

Op 8 juli nam de raad afscheid van raadslid Reinier Polinder (ChristenUnie) die had besloten het raadlidmaatschap neer te leggen. De 
burgemeester sprak hem toe tijdens de vergadering. Ariena van Wendel de Joode werd toegelaten en beëdigd als nieuw raadslid.

Polinder begon in juni 2022 als buitengewoon fractielid 
en stopte daarmee in september van dat jaar, vanwege 
zijn drukke baan in Den Haag. In juni 2023 kwam hij terug 
als tijdelijk raadslid. Een paar maanden later werd hij vast 
raadslid. In een afscheidsbrief liet hij weten van politiek 
te houden, maar dat het niet langer te combineren is met 
een drukke baan in Den Haag en een opgroeiend gezin. Hij 
bedankte de burgemeester, zijn collega’s en de mensen van 

de griffie die het werk van de raad 
mogelijk maken. “Het is geen afscheid 
van Amersfoort”, besloot hij. “Deze stad 
blijft mij lief.” 

Plezierig en constructief
Burgemeester Lucas Bolsius bedankte Polinder voor zijn inzet. 
“U genoot van het politieke werk en scherpe debatten die 
ertoe doen, met respect en luisterend naar de argumenten”, 
zei hij. “U keek altijd scherp, analytisch en zorgvuldig naar 
problemen in de stad.” Bolsius wees erop dat collega’s 
aangaven dat Polinder “een prettig iemand was om mee 
samen te werken: plezierig en constructief.” De burgemeester 
zei het gevoel te hebben dat Polinder op een dag wel weer 
terugkomt. “Op een gegeven moment is uw gezin minder 
jong en is de Haagse wereld anders.”

Nieuw raadslid
Ariena van Wendel de Joode was op basis van de uitslag van 
de gemeenteraadsverkiezingen van 2022 ‘benoemd verklaard’ 
tot raadslid door het stembureau. Tijdens de vergadering 
werd zij toegelaten en beëdigd als nieuw raadslid.

Reinier Polinder nam afscheid als 
raadslid. De burgemeester zei te 
verwachten dat hij ooit terugkomt (foto: 
Annemoon van Hemel). Ariena van Wendel de Joode legde de eed af (foto: griffie).

Kadernota 2026-2029

Raad gaat akkoord met kadernota en stemt in met zeven voorstellen van de raad

De raad heeft de Kadernota 2026-2029 goedgekeurd. In de kadernota staat in grote lijnen welke plannen het college heeft 
voor de komende jaren. De raad behandelde eerst één amendement (wijzigingsvoorstel). Dat voorstel haalde het niet. 
Verder behandelde de raad zestien moties (verzoeken), waarvan er zeven werden aangenomen. Een toelichting op het 
amendement en de moties kunt u verderop lezen.

Algemene Beschouwingen en besluitvorming
De raad behandelde de kadernota op 8 en 15 juli. Tijdens 
de Algemene Beschouwingen op 8 juli gaf iedere fractie 
met een statement haar mening over de kadernota en 
de toekomst van de stad. Tijdens de statements stelden 
andere raadsleden vragen en was er debat. Ook kondigden 
de fracties moties aan en gingen ze daarover in debat. In de 
krant van 9 juli - op de pagina’s 14 tot en met 17 (‘Kadernota 
2026-2029’) - kunt u een toelichting van alle fracties op hun 
standpunten lezen. De krant is te raadplegen via het online  
archief van De Stad Amersfoort (destadamersfoort.nl/archive).  
Op 15 juli besprak de raad nog enkele nieuwe moties en het 
amendement, en nam de raad besluiten over de voorstellen 
vanuit de raad en de kadernota zelf.

Laatste kadernota van dit college
Deze kadernota gaat over het laatste deel van de periode 
van het huidige college en de periode erna. Daarom stelde 
het college niet veel nieuwe plannen voor. Een groot deel 
van de kadernota is een voortzetting van wat het college 
- op basis van het coalitieakkoord - in de afgelopen jaren 
in gang heeft gezet. Het college gaat door met (grote) 
woningbouwprojecten en het groener maken van de 
groeiende stad voor mens en dier. Ook werkt het college 
verder aan duurzame mobiliteit en aan het verbeteren 
van de jeugdzorg, zoals het verkorten van de wachtlijsten. 
Daarnaast blijft het college zich inzetten voor de opvang 
en huisvesting van dak- en thuislozen, asielzoekers en 
statushouders. 

Het college werkt aan grote woningbouwprojecten, 
waaronder de ontwikkeling van de nieuwe wijk Bovenduist 
(foto: Simon Lamme).

De kadernota, het amendement en de moties, vindt u op 
amersfoort.raadsinformatie.nl (Politiek Portaal), bij de 
agenda van 15 juli. De kadernota vindt u ook op  
financien.amersfoort.nl.

Lees verder >>

Belangrijke informatie

Kijk op amersfoort.nl/gemeenteraad als u meer wilt weten over de gemeenteraad. U vindt daar informatie over onder andere 
de samenstelling van de raad en de vergaderplanning. Ook vindt u er een link naar de eerstvolgende vergadering. Het kan zijn 
dat de vergaderagenda wijzigt. Houd daarom de website in de gaten voor actuele informatie.

Wilt u op de hoogte blijven van het werk van de gemeente raad? Volg de raad dan op: 

U kunt zich ook aanmelden voor de wekelijkse RaadsMail via 
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven.

Informatie
 griffie@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

 amersfoort.nl/gemeenteraad @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 

 facebook.com/raadamersfoort 
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://www.destadamersfoort.nl/archive
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://financien.amersfoort.nl/
https://twitter.com/raadamersfoort
https://youtube.com/raadamersfoort
https://facebook.com/raadamersfoort
https://instagram.com/gemeenteraadamersfoort
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Moties en amendement bij de Kadernota 2026-2029 

Bij de kadernota werden zestien moties (verzoeken) en één amendement (wijzigingsvoorstel) behandeld. Daarvan werden 
zeven moties aangenomen. Hieronder een overzicht van de voorstellen per deelprogramma. De stemverdeling kunt u 
vinden in de besluitenlijst van Het Besluit van 15 juli.

Deelprogramma Wonen
  Motie: Iedere wijk een seniorenhof

Ingediend door: VVD
 Verzoek aan college: In iedere wijk een plek aanwijzen 
voor minimaal vijftien woningen voor senioren uit die 
wijk. Want: veel senioren willen doorstromen naar een 
kleinere woning met een tuintje en minimaal twee 
slaapkamers. Zulke woningen zijn er nu bijna niet.

 Uitslag: verworpen 

  Motie: Volkshuisvesting is goud waard
Ingediend door: Amersfoort2014
 Verzoek aan het college: Vasthouden aan de 35 procent 
sociale huur bij nieuwbouwprojecten totdat er minder 
druk is op sociale huur. 
 Uitkomst: De fractie trok de motie in nadat bleek dat dit 
al onderdeel wordt van het nieuwe woonbeleid.

Deelprogramma Mobiliteit
  Motie: Investeren in bereikbaarheid - openbaar vervoer 

prioriteit geven
Ingediend door: Amersfoort2014
 Verzoek aan het college: Onderzoek doen naar wat er 
nodig is om inwoners meer gebruik te laten maken van 
het openbaar vervoer. En: de gemeentelijke bijdrage voor 
het openbaar vervoer verhogen naar 1 miljoen euro per 
jaar.

 Uitslag: verworpen

  Motie: Fiets veilig of fiets niet
Ingediend door: Amersfoort2014
 Verzoek aan het college: In 2026 meer investeren in 
fietsveiligheid. Veel projecten staan nu gepland voor 
2028.

 Uitslag: verworpen 

  Motie: Verbeterde verkeersveiligheid door handhaving 
fatbikes
Ingediend door: VVD
 Verzoek aan het college: Meer handhaven op illegale  
fat bikes, vooral rond scholen en op schoolroutes. En: met  
scholen praten over voorlichtings- en bewustwordings-
campagnes.

 Uitslag: verworpen

  Motie: Bescherm de vrije avond: geen onnodige 
uitbreiding van avondregulering 
Ingediend door: DENK
 Verzoek aan het college: Uitbreiding van de parkeer-
regulering onder het nieuwe parkeerbeleid tussen 
20.30 en 00.00 uur en voor een klein deel op zondag 
terugdraaien.

 Uitslag: verworpen

Deelprogramma Zorg, ondersteuning, inclusie en 
vluchtelingen
  Motie: Maatschappelijk debat jeugdzorg

 Ingediend door: Amersfoort2014, Beter Amersfoort, 
ChristenUnie, GroenLinks, D66 en CDA
 Verzoek aan het college: Om uiterlijk eind dit jaar 
met een plan te komen voor het organiseren van een 
maatschappelijk debat over de toekomst van jeugdzorg in 
Amersfoort.
 Uitslag: aangenomen 

  Motie: Van de plank naar de buurt
 Ingediend door: GroenLinks, ChristenUnie, PvdA, 
Amersfoort2014 en D66
 Verzoek aan het college: Om eind september een 
raadsacademie voor te bereiden. In deze bijeenkomst 
krijgt de raad uitleg over de begroting van het sociaal 
domein (zorg en hulp aan inwoners). Elk jaar blijft er geld 
liggen, terwijl er problemen zijn in het sociaal domein. 
Het doel is om samen te kijken naar strategische keuzes 
en mogelijke veranderingen in hoe het sociaal domein is 
ingericht.
 Uitslag: aangenomen 

Deelprogramma Onderwijs en sport & bewegen
  Motie: Fitnesstoestellen in de buitenruimte voor ouderen

 Ingediend door: Beter Amersfoort en Amersfoort2014
 Verzoek aan het college: Om fitnesstoestellen voor 
ouderen in de openbare ruimte te realiseren, vooral in 
de buurt van plekken waar veel ouderen samenkomen. 
Daarbij samen te werken met zorginstellingen voor de 
plaatsing en het onderhoud.

 Uitslag: verworpen

  Motie: Meer speeltuinen in Amersfoort
Ingediend door: Beter Amersfoort en Amersfoort2014
 Verzoek aan het college: Om te onderzoeken hoeveel 
extra speeltuinen er nodig zijn, voor welke doelgroepen 
en wat dit kost.

 Uitslag: verworpen 

Deelprogramma Economie
  Motie: De Hof en de Kamp van schets naar schop

 Ingediend door: GroenLinks, D66, PvdA en Beter 
Amersfoort
 Verzoek aan het college: De herinrichting van de 
Hof en de Kamp uit te voeren binnen de komende 
collegeperiode (2026-2030). Daarbij rekening houden 
met de participatieprojecten die zijn doorlopen en de 
verwachtingen die zijn ontstaan.
 Uitslag: aangenomen

De raad heeft het college gevraagd om de plannen voor de 
herinrichting van de Hof en de Kamp tussen 2026 en 2030 uit 
te voeren (foto: griffie).

Deelprogramma Kunst, cultuur en evenementen
  Motie: Voor de stad, met de stad. Cultuur met verstand 

en visie
Ingediend door: Amersfoort2014
 Verzoek aan het college: Om bij het vervolgonderzoek 
naar een nieuw cultuurpodium de mening van 
inwoners op te halen via het AmersfoortPanel en 
podiumvandetoekomst.nl. Welke behoefte aan culturele 
activiteiten hebben zij? Wat vinden zij van de mogelijke 
locatie, het huidige stadhuis? En van het behouden van 
de bestaande culturele locaties? 

 Uitslag: aangenomen

  Amendement: Geen tekening van 2 miljoen voor een 
Cultuurtempel van een kwart miljard 
 Ingediend door: SP, Amersfoort voor Vrijheid, DENK en 
BPA 
 Opdracht aan het college: Om de investeringen voor het 
nieuwe cultuurpodium uit de kadernota te schrappen, 
zodat de nieuwe raad erover kan beslissen. 

 Uitslag: verworpen 

  Motie: Monument voor de eerste generatie arbeids-
migranten in Amersfoort
Ingediend door: DENK
 Verzoek aan het college: Om te onderzoeken hoe er een 
monument voor de eerste generatie arbeidsmigranten 
gerealiseerd kan worden, en om dit eind 2026 klaar te 
hebben.
 Uitkomst: Raadslid Tahsin Bülbül trok de motie in nadat 
verschillende raadsleden aangaven dat zij het voorstel 
belangrijk vonden, maar het eerst in de commissie wilden 
bespreken. Bülbül kondigde aan dat hij zo’n vergadering 
zal organiseren om het onderwerp te bespreken.  

Deelprogramma Sociale en fysieke veiligheid
  Motie: Orange the World 2025 - Lokale actie tegen 

geweld tegen vrouwen en meisjes
 Ingediend door: Amersfoort2014, SP en PvdA
 Verzoek aan het college: Om budget op te nemen in 
de begroting om mee te blijven doen aan de campagne 
Orange the World. Het doel van de campagne is geweld 
tegen vrouwen en meisjes tegengaan.
 Uitslag: aangenomen 

Deelprogramma Bedrijfsvoering
  Motie: Wie oefent in uitval, blijft overeind in crisis

 Ingediend door: VVD, GroenLinks en CDA
 Verzoek aan het college: Om in 2026 een grote oefening 
te organiseren die zich richt op uitval van bijvoorbeeld 
stroom, water en internet. 
 Uitslag: aangenomen 

Volgend jaar organiseert het college samen met andere 
partijen een grote oefening gericht op uitval van bijvoorbeeld 
stroom en water (foto: Pexels).

Deelprogramma Financiën
  Motie: Bespreek parameters voor nieuw beleid met raad

 Ingediend door: VVD en Amersfoort2014
 Verzoek aan het college: Om bij het opstellen van nieuw 
beleid in gesprek gaan met de raad over meetbare 
doelstellingen, zodat raadsleden uiteindelijk beter 
kunnen controleren of het beleid werkt. 
 Uitslag: aangenomen 

Lees verder >>

Stemverklaringen kadernota

Na de behandeling van de moties en het amendement, 
volgde de stemming over de kadernota. Verschillende 
oppositiepartijen legden uit waarom zij voor of tegen 
de kadernota stemden. Raadslid Maarten Flikkema 
(VVD) zei dat zijn fractie, “ondanks dat veel zaken beter 
kunnen”, voor de kadernota was en dat hij blij was met de 
aangenomen VVD-moties. Raadslid Noëlle Sanders (Beter 
Amersfoort) stemde tegen omdat haar fractie andere 
keuzes zou maken dan deze coalitie. Raadslid Hans van 
Wegen (BPA) stemde tegen, omdat “er helemaal niets is 
veranderd.” Ook Amersfoort2014 stemde tegen. Raadslid 
Thomas van der Eerden verwees naar de moties van zijn 
fractie over mobiliteit die verworpen werden. Hij is van 
mening dat “de stad er meer aan moet doen”, dat er meer 
snelheid gemaakt moet worden met de energietransitie 
en er minder geld op de plank moet blijven liggen. 
Raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) 
noemde de uitgave aan de ‘cultuurtempel’ als een van de 
redenen om tegen te stemmen. Ook de SP stemde tegen. 
Volgens raadslid Hugo Kruyt wordt de kadernota steeds 
minder de kadernota van de stad. “De SP denkt dat de 
stad grote moeite heeft met de kadernota waar een duur 
prijskaartje aan hangt.” 

De kadernota werd aangenomen met 26 stemmen voor 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, PvdA en Partij 
voor de Dieren) en 10 stemmen tegen (Amersfoort2014, SP, 
Beter Amersfoort, BPA, Amersfoort voor Vrijheid en DENK).

https://podiumvandetoekomst.nl/
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Raad keurt nieuwe plannen voor Albert Heijn Leusderweg goed 

De raad heeft ingestemd met de plannen voor het gebied rond de Albert Heijn aan de Leusderweg. Er komt modern gebouw 
met winkels en 180 nieuwe woningen, vooral voor starters en ouderen. De Albert Heijn gaat naar de hoek Leusderweg/Van 
Campenstraat. 

Boven de nieuwe Albert Heijn komen ongeveer negentig 
woningen. Op de plek van de huidige Albert Heijn en het 
gebied ernaast komen winkels, ook ongeveer negentig 
nieuwe woningen en mogelijk komt er horeca. Er komt een 
mix van kleine en grotere woningen die geschikt zijn voor 
ouderen, maar ook voor andere doelgroepen. In de openbare 
ruimte en op het binnenterrein komt zoveel mogelijk groen, 
waaronder een binnentuin. Het laden en lossen bij de nieuwe 
Albert Heijn gebeurt aan de Van Campenstraat. 

Veiligheid Van Campenstraat
Veel bewoners van de Van Campenstraat maken zich zorgen 
over het verkeer. Vrachtwagens moeten laden en lossen bij 
de nieuwe winkels, fietsers racen heuvelafwaarts en kinderen 
lopen er tussendoor. Met een motie vroegen de fracties van 
CDA, ChristenUnie, GroenLinks, D66, PvdA en VVD voor een 
goed verkeersveiligheidsplan voordat de bouw begint. 

De motie werd aangenomen met 30 stemmen voor en  
4 stemmen tegen (Amersfoort2014).

Minder auto’s door Van Bemmelstraat
Ook over de Van Bemmelstraat waren zorgen. Bewoners 
willen dat er minder auto’s doorheen rijden. Daarom diende 
de fractie van D66, mede namens GroenLinks, een motie 
in waarin gevraagd wordt om een beter ontwerp van de 

verkeersstromen in de straat. De fractie van de VVD vond 
dit onnodig, omdat er al eerder een soortgelijke motie was 
aangenomen (‘De stille Bemmel’), maar de meerderheid van 
de raad stemde voor.

De motie werd aangenomen met 28 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren, SP en BPA) en 6 stemmen tegen (VVD, 
Beter Amersfoort en DENK).

Veilige ingang naar binnentuin
De fractie van D66 wilde ook dat er een duidelijke en veilige 
ingang komt naar de nieuwe binnentuin. Daarom diende zij 
een amendement in met de opdracht om te zorgen voor een 
poort die uitnodigt om naar de binnentuin te gaan, en geen 
donkere en onveilige tunnel. De fractie van de VVD vond dat 
te veel detail en stemde tegen. 

Het amendement werd aangenomen met 24 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij 
voor de Dieren, SP en BPA) en 10 stemmen tegen (VVD, 
Amersfoort2014, Beter Amersfoort en DENK).

Alle fracties konden in principe uit de voeten met de plannen, 
behalve de fractie van Beter Amersfoort. Raadslid Noëlle Sanders  

vond de situatie zoals die zou worden niet veilig genoeg. Ze 
wees op het vrachtverkeer voor laden en lossen, de fietsers 
die hard naar beneden rijden en de vele scholieren die het 
gebied passeren. 

Wethouder Rutger Dijksterhuis kon met de moties en het 
amendement goed leven. Hij begreep de zorgen over de 
veiligheid en zei die uiterst serieus te nemen. 

Het geamendeerde raadsvoorstel werd aangenomen met 
33 stemmen voor en 1 stem tegen (Beter Amersfoort).

De Albert Heijn wordt verplaatst naar de hoek Leusderweg/
Van Campenstraat (beeld: ZEEP Architects and Urban 
Designers).

Raad wijst pupillenveld voetbalvereniging Hoogland aan als voorkeurslocatie voor nieuw zwembad Hoogland

Het pupillenveld van voetbalvereniging Hoogland is door de raad aangewezen als 
voorkeurslocatie voor het nieuw te bouwen zwembad Hoogland. 

Daarmee komt er een einde aan een lange zoektocht. In 2023 besloot de raad dat er een nieuw 
zwembad moet komen. Vervolgens werden zes plekken uitgebreid onderzocht. Daarbij keek 
het college naar zaken als parkeren en bereikbaarheid, groen, de invloed op de omgeving, wie 
de eigenaar van de grond is en of er genoeg ruimte is.

Het pupillenveld van voetbalvereniging Hoogland kwam als beste plek uit het onderzoek. 
Nu de raad met deze voorkeursplek akkoord is gegaan, volgt een uitgebreid onderzoek 
naar de haalbaarheid van deze locatie. Het college betrekt daarbij omwonenden en andere 
belanghebbenden.

Niet in Park Schothorst
Veel fracties waren opgelucht dat het zwembad niet in Park Schothorst wordt gebouwd. 
Deze plek gold enige tijd ook als kanshebber. Onder andere de fracties van PvdA, GroenLinks 

en Beter Amersfoort benadrukten dat het park een ‘groene long’ is voor de stad en met rust 
gelaten moet worden.

Voetbalvereniging Hoogland speelt een belangrijke rol in het nieuwe plan. Door kunstgras-
velden aan te leggen, ontstaat er ruimte voor het zwembad. Verschillende raadsleden gaven 
complimenten aan de club. Raadslid Bram Leeuwenkamp (GroenLinks) zei: “Het is mooi om te 
zien dat de lokale voetbalclub zijn nek uitsteekt en de handschoen oppakt.”

Zorgen over parkeerdruk
Raadslid Noëlle Sanders (Beter Amersfoort) maakte zich zorgen over de parkeerdruk in de 
buurt als het nieuwe zwembad wordt gebouwd. “Nu al staat alles vol bij wedstrijden. Als de 
bouw begint, komen daar busjes van bouwers bij”, zei ze. Ze stelde voor alvast geld opzij te 
zetten voor een tijdelijk parkeerdek. Als dat niet nodig blijkt, kan dat geld alsnog ergens anders 
voor worden gebruikt, bijvoorbeeld bij kostenoverschrijdingen.

De meeste fracties waren het daar niet mee eens. Raadslid Alex Engbers (CDA) vond dat 
het voorstel te vroeg kwam en raadslid Jan Gerritsjans (Amersfoort2014) vond tijdelijke 
parkeerplekken zonde van het geld. “We moeten accepteren dat er wat overlast komt als er 
voorzieningen bijkomen”, zei hij.

Ook wethouder Ben van Koningsveld vond het nog te vroeg om nu al geld te reserveren. Hij 
zei dat de parkeerdruk onderzocht wordt en dat bouwmaterialen niet op het parkeerterrein 
worden geplaatst. Volgens de planning begint de bouw van het zwembad in 2029. Op de plek 
waar nu het zwembad nog staat, willen veel fracties woningen bouwen. 

De motie werd verworpen met 32 stemmen tegen en 2 stemmen voor (Beter Amersfoort en 
DENK).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen met 34 stemmen voor.

Skaeve Huse een stap dichterbij: raad akkoord met uitwerkingsvoorstel

De raad heeft het uitwerkingsvoorstel voor de komst van 
Skaeve Huse aan de Palestinaweg Oost in Over de Laak in 
Vathorst vastgesteld. Omdat de mensen die hier komen 
wonen goede begeleiding nodig hebben, stelden de 
zorgaanbieders en het college een woonzorgplan op. Dit 
plan en het (stedenbouwkundig) plan vormen samen het 
uitwerkingsvoorstel voor Skaeve Huse.

In het uitwerkingsvoorstel staan belangrijke uitgangs-
punten. Er komen bijvoorbeeld maximaal tien mensen 
wonen, verdeeld over acht woonunits. Er komt een aparte 
unit voor de beheerder. De woonunits worden (met groen) 
afgeschermd om de privacy van bewoners en omwonenden 
te beschermen. Na de bespreking in de commissie op 
17 juni scherpte het college de regels voor wie er mag 
komen wonen aan. Mensen met een zedenachtergrond 
of een veroordeling voor ernstig geweld worden daardoor 
uitgesloten.

Volgende stap
Nu het voorstel is goedgekeurd, kan het college aan de 
slag met een concept omgevingsplan. Daarbij overlegt het 
college opnieuw met de klankbordgroep. Meer informatie is 
te vinden op amersfoort.nl/skaevehuse. 

Blij met plan
Verschillende raadsleden waren positief over het plan. 
Raadslid Giel van der Steenhoven (GroenLinks) zei dat soms 
ten onrechte wordt gedaan alsof hier criminelen komen 
wonen. “Het gaat om zeer kwetsbare mensen die ook een 
plekje in de stad verdienen.” Raadslid Alex Engbers (CDA) 

noemde het “een teken van beschaving” als de gemeente 
om deze mensen heen gaat staan en ze helpt op een manier 
waarop ze hun leven vorm en inhoud kunnen geven. De VVD 
was tegen het plan. Raadslid Joyce Huurman vond dat de 
opvang dichter bij zorgvoorzieningen zou moeten komen, 
bijvoorbeeld bij Zon & Schild. Daar dacht raadslid Hans van 
Wegen (BPA) hetzelfde over. 

Wat zijn Skaeve Huse? 
Skaeve Huse zijn woonunits voor mensen die in een 
gewone woonwijk of opvang overlast veroorzaken door 
hun persoonlijke problemen. Deze mensen hebben een 
prikkelarme woonplek nodig op enige afstand van een 
woonwijk met duidelijke regels en de juiste begeleiding.
Daarom ontwikkelt het college samen met zorgaanbieders 
en wooncorporatie Omnia Wonen dit plan voor Skaeve Huse 
in Over de Laak in Vathorst.

Het raadsvoorstel werd aangenomen met 29 
stemmen voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, 
Amersfoort2014, PvdA, Partij voor de Dieren, SP, Beter 
Amersfoort en DENK) en 5 stemmen tegen (VVD en BPA).

Het college kan nu aan de slag met een concept omgevings
plan waarbij er opnieuw overleg is met de klankbordgroep 
(foto: Dutch Cabin Group).

Het huidige zwembad Hoogland is verouderd. De raad is akkoord met een nieuwe 
voorkeurslocatie: het pupillenveld van voetbalvereniging Hoogland (foto: SRO).

https://www.amersfoort.nl/skaeve-huse
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Groen licht voor aanbevelingen over duurzaamheid, motie om strenger te meten verworpen

De raad is het eens met de aanbevelingen uit het rapport 
van de rekenkamer Amersfoort over duurzaamheid. Het 
college moet nu met deze aanbevelingen aan de slag.

In het rekenkamerrapport staat onder andere dat 
Amersfoort de afgelopen jaren miljoenen euro’s uitgaf aan 
plannen voor duurzaamheid, maar dat niet duidelijk is wat 
precies de effecten zijn. De rekenkamer heeft daarom een 
aantal aanbevelingen geschreven, zodat het college het 
duurzaamheidsbeleid kan verbeteren. Over drie maanden 
moet het college de raad informeren over de uitvoering 
hiervan, en over een jaar volgt nog een update. 

Sneller en strakker
In 2024 werd er in Amersfoort ongeveer 10 miljoen euro 
uitgegeven aan duurzaamheidsmaatregelen. Raadslid Joyce 
Huurman (VVD) zei daarover: “Als men niet weet of het 
werkt, kan het met hetzelfde gemak richting 20 miljoen 
gaan.” Ze diende daarom een motie in waarin het college 
wordt opgeroepen om de aanbevelingen van de rekenkamer 
strakker en sneller op te volgen, en vooral: om voortaan beter 
te meten wat maatregelen opleveren.

Volgens Huurman moeten we weten wat we doen, waarom 
we het doen, en of het werkt. Ze wil daarom dat bijvoorbeeld 
bij een informatiebijeenkomst over aansluiting op een 

warmtenet ook wordt bijgehouden hoeveel mensen komen, 
wat het kost, en hoeveel er uiteindelijk meedoen.

Veel andere fracties waren kritisch. Zo vond raadslid Sita 
Koet-Minis (Amersfoort2014) de motie te vroeg: “Laat het 
college eerst zijn huiswerk doen.” De fractie van Partij voor 
de Dieren was bang dat de motie vooral voor veel extra 
administratie zou zorgen, ten koste van de maatregelen zelf.

Jaarlijkse rapportage
Wethouder Rutger Dijksterhuis was het op hoofdlijnen eens 
met de zorgen, maar ontraadde de motie. Hij legde uit dat 
het bijvoorbeeld lastig is om precies te meten hoeveel CO2 
een maatregel bespaart, zeker als het gaat om gedrag van 
inwoners. Vaak werken gemeente, provincie, het Rijk en 
Europa samen, en is het moeilijk om te zeggen wie precies 
welk effect veroorzaakt. Wel beloofde de wethouder dat 
de raad jaarlijks een rapportage krijgt waarin staat wat de 
doelen zijn, wat is bereikt en wat niet. Dat biedt genoeg 
informatie om bij te sturen, aldus Dijksterhuis.

De motie werd verworpen met 28 stemmen tegen (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren, Beter Amersfoort en BPA) en  
6 stemmen voor (VVD, SP en DENK).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen met  
34 stemmen voor.

Wethouder Van Lammeren biedt 
excuses aan 

Op 15 juli bood wethouder Johnas van Lammeren zijn 
excuses aan, omdat hij op 8 juli, tijdens Het Besluit, een 
cartoon maakte van raadslid Hugo Kruyt (SP) en die 
deelde in een appgroep van het college.

“Ik had dat nooit mogen doen”, zei Van Lammeren aan het 
begin van Het Besluit van 15 juli. “Door die actie voelde 
de heer Kruyt zich onveilig, dat kan niet de bedoeling 
zijn.” Van Lammeren vertelde dat hij persoonlijk contact 
heeft gehad met de heer Kruyt en zijn excuses heeft 
aangeboden. Kruyt heeft die aanvaard. De wethouder 
gaf aan dat hij het aanzien van het stadsbestuur, het 
college en de raad heeft beschadigd. Daarom bood hij zijn 
oprechte excuses aan aan de raad en het college.

Het college heeft de afgelopen jaren miljoenen euro’s 
geïnvesteerd in duurzaamheid, zonder precies te weten wat de 
effecten waren. Dat bleek uit een rapport van de rekenkamer 
(foto: Simon Lamme).

De raad nam op 8 juli ook nog de volgende raadsvoorstellen aan:

•  Advies auditcommissie naar aanleiding van Dag van de Jaarstukken 2024
•  Vaststellen Jaarstukken 2024
•  Bestemming rekeningresultaat 2024

En op 15 juli deze:

•  Benoeming wethouder Bulthuis
•  Ontwerpverklaring van geen bedenkingen omgevingsvergunning Coelhorsterweg 17
•  Bindend advies ontwerp omgevingsvergunning voor buitenplanse omgevingsplanactiviteit Rossinistraat 7, het realiseren 

van 24 zorgappartementen met twee gemeenschappelijke ruimtes
•  Verordening Auditcommissie
•  Bekrachtigen van besluit op bezwaar waarbij het bezwaarschrift van de Vereniging Sociaal en Groen nietontvankelijk is 

verklaard
•  Intrekken horecabeleid 2013
•  Meicirculaire gemeentefonds 
•  Vaststellen verslag en besluitenlijst Het Besluit 24 juni 2025

Scan de QR-code en  
ga naar het Instagram-
account van de 
kinderburgemeester!

Kinderburgemeester
Djennah Allache

In deze rubriek lees je 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester  
Djennah Allache. 

Meer informatie over de kinderburgemeester staat op amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Wil je de kinderburgemeester ergens voor 
uitnodigen? Heb je een vraag? Een idee voor 
je wijk? Of een mooi idee dat de kinder-
burgemeester en de kinderraad kan helpen 
om hun droom van dit jaar te verwezenlijken, 
namelijk om jongeren met ouderen verbinden  
in de stad? Mail dan naar:  
  kinderburgemeester@amersfoort.nl.

Het Kinderpanel van drie Amersfoortse musea had kinderburgemeester Djennah uitgenodigd om de 
tentoonstelling ‘Vermaak en Versiering van Amersfoort’ te openen. Dit is een klein onderdeel in de 
nieuwe tentoonstelling in Flehite. De kinderen van het Kinderpanel zochten zelf objecten en kunst uit 
en schreven daar een tekst bij. Er was gezorgd voor een taartje en chocomel. Na de groepsfoto kreeg 
Djennah een kleine rondleiding door het kindergedeelte van de hele tentoonstelling. Inmiddels waren 
ook de andere gasten gearriveerd. Er volgden speeches en twee gedichten van voormalig stadsdichter 
van Amersfoort Jaques de Waart. Uiteindelijk mocht Djennah het grote lint doorknippen om de 
tentoonstelling officieel te openen (foto’s: Paul van der Wal fotografie). 

https://www.amersfoort.nl/kinderburgemeester-en-kinderraad



